



Dana Roberts <dana.roberts108@gmail.com>

CPATH: AGM materials / Documents relatifs à l'AGA -test 2

1 message

CPATH <info@cpath.ca>
Reply-To: CPATH <info@cpath.ca>
To: Dana <danaroberts@shaw.ca>

Fri, Nov 21, 2014 at 7:04 PM

[View this email in your browser](#)**CPATH**Canadian Professional Association
for Transgender HealthAssociation Canadienne des professionnels en
santé des personnes transsexuelles**CPATH Announcement - Annonce: AGM - AGA**

(Français plus bas)

CPATH Announcement

As previously announced in the recent "Save-the-Date" memo to all members, the Canadian Professional Association for Transgender Health will hold its Annual General Meeting on Monday November 24th, 2014 at 7 pm EST. The AGM will be held via teleconference supported by our www.cpath.ca website. Meeting packages will be available online within 24-48 hours. Please see the dial-in instructions at the end of this email after the French text version.

CPATH has an exciting announcement that we will be sharing at our AGM!

Please join us as we share very significant news with membership at our 6th AGM, and have conversations about next steps in relation to this news.

In addition, the AGM will provide an opportunity for members to provide feedback on revised bylaws for CPATH, and on proposed revisions to the membership fee structure.

The AGM will also include the President's report, the financial report, and reports from committees. Following the election of the Board will be the incoming President's report and other business.

Board Members

According to our Organizing Bylaws the following Board Members are acclaimed for the next year:

President: Devon MacFarlane, MA

Past President: Nicole Nussbaum, LLB

The Nominating Committee is pleased to present the following nominations.

As Directors with one year terms:

Secretary: Craig Ross, MA

Treasurer: Kate Shewan, BA, CGA, CA

Members-at-Large:

Joey Bonaficio, BA MD FRCPC MSc MPH

Margaret Drewlo, MA, PsyD

Carys Massarella, MD

Zena Sharman, PhD

Rob Sinnott, MSW, RSW

Albina Veltman MD FRCPC

The Nominating Committee will supply the membership with biographies of all nominees on www.cpath.ca in due course.

ANNONCE CPATH

Tel qu'annoncé précédemment dans le mémo "Date à retenir" envoyé à tous les membres, l'Association canadienne des professionnels en santé des personnes transsexuelles tiendra son assemblée générale annuelle le lundi 24 novembre 2014 à 19h00 HNE. L'assemblée aura lieu par téléconférence avec appui sur le web au www.cpath.ca. La documentation relative à l'assemblée sera fournie aux membres sur le site Web dans les prochaines 24 à 48 heures. Veuillez consulter les instructions d'accès à distance à la fin de ce courriel.

CPATH a une grande nouvelle que nous partagerons lors de notre AGA!

Veuillez vous joindre à nous pour cette importante nouvelle que nous partagerons avec nos membres lors de notre 6e assemblée générale annuelle et pour les discussions qui en découleront.

De plus, l'assemblée générale sera l'occasion pour les membres de commenter les révisions proposées aux règlements ainsi qu' à la structure de frais d'adhésion.

L'AGA inclura également le rapport de la présidente, le rapport financier et les rapports des comités. Le rapport du président entrant et d'autres points seront présentés suite à l' élection du conseil d'administration.

Membres du conseil

Selon nos règlements administratifs, les membres du conseil suivants demeurent en fonction pour l'année qui vient:

Président: Devon MacFarlane, MA

Présidente sortante: Nicole Nussbaum, LLB

Le comité des candidatures est heureux de soumettre les candidatures suivantes.

Pour les postes de directeurs d'une durée d'un an;

Secrétaire: Craig Ross, MA

Trésorière: Kate Shewan, BA, CGA, CA

Membres associés:

Joey Bonaficio, BA MD FRCPC MSc MPH

Margaret Drewlo, MA, PsyD

Carys Massarella, MD

Zena Sharman, PhD

Rob Sinnott, MSW, RSW

Albina Veltman MD FRCPC

Les biographies des candidat-e-s seront disponibles sur notre site web (www.cpath.ca) sous peu.

Teleconference No/No. de la téléconférence: **1-866-792-1316**

Participant ID Code participant: **9486643**

Hypertexte lien Package Link: www.cpath.ca/about-cpath/agm/

Copyright © 2014 CPATH, All rights reserved.

I use this to test our mailchimps with theboard before sending them out to everyone.

Our mailing address is:

CPATH
#201 - 1770 Fort Street
Victoria, Bc V8R 1J5
Canada

[Add us to your address book](#)

[unsubscribe from this list](#) [update subscription preferences](#)

